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 5/2023פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין 
 

 בבית המתנדב רח' חיים לוי. 18:00בשעה  11.6.2023סיון תשפ"ג  כ"במישיבה שהתקיימה ביום ראשון 
 

 נוכחים:
 ראש המועצה  -      גבי גאון

 סגן ראש המועצה וממלא מקומו -     שמואל משולם
 סגן ראש המועצה -יעקב שטיינברג               

 חברת מועצה -ברד            -אפרת רובין
 חברת מועצה -     לימור פדלון

 חבר מועצה -     דביר צמח
 חבר מועצה -     יואב לאור

 חבר המועצה                                           -     אסף הירשפלד
 חבר מועצה -          אריק לילינג

 חבר מועצה -אהוד אביר לב                
 חברת מועצה -      אופירה מור

 
 חסרים:

 סגנית ראש המועצה -       יערה ישורון
 חברת מועצה -רוני פררו                        

 
 מוזמנים: 

 מנכ"לית  -    יוספה חליבה 
 גזברית -    זהבית דרויש

 יועצת משפטית -עו"ד ענת נבל                 
 מהנדסת -         ציפי טאוב     

 מנהל מח' ביטחון -         שרון קפרא 
 

 סדר יום: 
 מן המניין. 4/2023אישור פרוטוקול מליאת המועצה  .1

 .4/2023, 3/2023 הנחת פרוטוקולי ועדת הנחות .2

 .₪ 150,000בסך  חידוש ושדרוג גנים ציבוריים – 1068בקשה להגדלת תב"ר  .3

 . ₪ 2,245,000בסך  פיתוח אזור תעסוקה – 866בקשה להגדלת תב"ר  .4

 . ₪ 60,000הסדרת מתחם חזית אחורית למבנה המועצה בסך  – 1013בקשה להגדלת תב"ר  .5

 מירה.לעניי כספי אגרת הש 2022דיווח כספי לשנת  .6

 ברנרדו טייטלמן. –אישרור החלטה בכתב, קליטת מועמד לאחר גיל פרישה  .7

 מועצה מר אהוד אביר לב בנושא: עבודות הפיתוח ברח' חיים לוי.מאת חבר ה שאילתה .8
 
 
 

 מהלך הישיבה
 מן המניין. 4/2023אישור פרוטוקול מליאת המועצה  .1

 הצבעה: פה אחד
 מן המניין. 4/2023אושר פרוטוקול מליאת המועצה  החלטה:

 

 .4/2023, 3/2023הנחת פרוטוקולי ועדת הנחות  .2
 .4/2023, 3/2023הונחו פרוטוקולי ועדת הנחות 
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 .₪ 150,000 בסך חידוש ושדרוג גנים ציבוריים – 1068בקשה להגדלת תב"ר  .3
 הצבעה: פה אחד

 .₪ 150,000בסך בסך  חידוש ושדרוג גנים ציבוריים – 1068בקשה להגדלת תב"ר אושרה  החלטה:

 

 .₪ 2,245,000בסך  פיתוח אזור תעסוקה – 866בקשה להגדלת תב"ר  .4
 הצבעה: פה אחד

 .₪ 2,245,000בסך  פיתוח אזור תעסוקה – 866בקשה להגדלת תב"ר אושרה  החלטה:

 

 . ₪ 60,000הסדרת מתחם חזית אחורית למבנה המועצה בסך  – 1013 הגדלת תב"רבקשה ל .5
 הצבעה: פה אחד

הסדרת מתחם חזית אחורית למבנה המועצה בסך  – 1013אושרה בקשה להגדלת תב"ר  החלטה:
60,000 ₪ . 

 

 לעניי כספי אגרת השמירה. 2022דיווח כספי לשנת  .6
 הצבעה: פה אחד

 ספי אגרת השמירהלעניי כ 2022אושר הדיווח הכספי לשנת  החלטה:

 

 ברנרדו טייטלמן. –אישרור החלטה בכתב, קליטת מועמד לאחר גיל פרישה  .7
 ה: פה אחדעהצב

 ברנרדו טייטלמן. –אושררה החלטה בכתב, קליטת מועמד לאחר גיל פרישה  החלטה:

 

 שאילתה מאת חבר המועצה מר אהוד אביר לב בנושא: עבודות הפיתוח ברח' חיים לוי. .8
 על פי הפרסום שלך ברשתות החברתיות ובאתר המועצה ניתן להבין כי התחלתם: אהוד אביר לב               

 בעבודת הפיתוח ברחוב חיים לוי ואני מברך על כך.              
 אשמח לדעת, מהי תכנית העבודה וכיצד יראה הרחוב לאחר ביצועה?               
  שנים 5-שטח החניון בכניסה לרחוב רוצף לפני כ תשובתי:: ראש המועצה מר גבי גאון              
 מעולם לא נקבע כי מדובר בריצוף זמני. זו היתה ההחלטה הניהולית שהתקבלה. (2018)בתחילת               

  .השקעה ניכרת של כספי ציבור בזמנו תוך  
לא מזמן, שאינו דורש כיום אין כל היגיון הנדסי, מקצועי וציבורי להחליף תא שטח שבוצע יחסית 

 שום תיקון או שדרוג, באבנים משתלבות.
הרחוב מבוססת על תיעדוף עבודות ומשאבים בהתאם לתוכניות מההחלטה לצאת לפיתוח חלק 

שנה ונהיר כי קיים צורך  20-העבודה של המועצה. חלק הרחוב הנדרש לפיתוח נסלל למעלה מ
 בפיתוחו, והתוצאות מדברות בעד עצמן. 

תיד המועצה תהיה סבורה כי יש מקום והמשאבים להחליף גם את שטח החניון בריבוד ככל שבע
באבנים משתלבות ובהתאם לתיעדוף העבודות במועצה, הרי שתפעל לשם כך. בשלב זה כאמור אין 

 כל הצדקה לכך.
 

 

 
 
 

 
 

 מנכ"לית המועצה –יוספה חליבה 
_________________ 

 ראש המועצה -גבי גאון
 


